
PROTOKÓŁ NR 27/11

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 2 grudnia 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Zofia Ujma,

6. Maria Zielińska, 

7. Krzysztof Kapała,

8. Zbigniew Mazurak,

9. Zbigniew Piątek, 

10. Paweł Pituch,

11. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Adam Bierowski,  Mariusz Kubiak.

Zaproszone osoby:

12. Mirosław Górecki,

13. Stanisław Schmidt,

14. Krystyna Kaczor,

15. Małgorzata Krysiak,

16. Grażyna Krakowiak,

17. Mariola Tatowicz,

18. Anna Perłowska,

19. Danuta Żurowska,

20. Dariusz Kaliński,

21. Wiesław Kędzierski. 

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie zaprojektowanego budżetu dla poszczególnych jednostek budżetowych na 2012 

rok.

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na 2011 

rok.

4. Zakończenie posiedzenia.

Ad.  1 Posiedzenie  K.B.P.iF.  otworzył  Przewodniczący  A.  Wrona.  Wszyscy  dyrektorzy  jednostek 
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budżetowych  byli  wcześniej  zapoznani  z  budżetem  planowanym  na  ich  funkcjonowanie  w  roku  2012.  

Przewodniczący prosił aby poszczególni przedstawiciele (kierownicy) wypowiedzieli się na temat budżetu, co 

pozwoli K.B.P.iF. zapoznać się ze stanem faktycznym. 

Jako pierwszego o głos, przewodniczący poprosił Pana Kędzierskiego – Komendanta OSP.  

Ad.  2  Komendant  OSP,  oświadczył  że  założone  w  budżecie  158  tys.  zł  na  funkcjonowanie  tej 

jednostki w roku 2012 może nie wystarczyć, gdyż suma ta nie uwzględnia 4% wzrostu inflacji a wzrostowi cen 

uległo paliwo i inne (energia, woda itd.). Pytań do komendanta nie było.

Następnie wypowiadał  się  dyrektor MOK-u P.  Kaliński,  który  stwierdził  że budżet  na 2012 rok na MOK 

zostały zmniejszone o 12 tys., więc gdy będzie brakować to dyrektor zwróci się o ponowne przyznanie tej 

kwoty. Radny A. Wrona pytał dyrektora o plany związane z podjazdami dla niepełnosprawnych przy Domu 

Kultury. Dyrektor zapewnił że w marcu 2012 r. podczas projektowania remontu sali widowiskowej, uwzględni 

w planach projektowych również podjazdy.

Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  nr  3,  P.  Kaczor  również  zaznaczyła  że  zaplanowane  środki  mogą  nie  być 

wystarczające, ale po rozmowie z Panem Burmistrzem i Panią Skarbnik będzie się ubiegać o nie w trakcie 

roku.

Miejski  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  reprezentowała  P.  Żurowska,  główny  księgowy  jednostki.  Zwróciła 

uwagę na brak środków w budżecie na dodatkowe zadanie jakie Urząd Miejski będzie musiał realizować w 

związku z Ustawą z dnia 09.06.2011 o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

Ponieważ jest to zadanie własne gminy, będzie problem z wprowadzeniem Ustawy w życie.

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1, P. Małgorzata Krysiak zwróciła uwagę na brak środków na wymianę okien 

w  sali  gimnastycznej  i  renowację  okien  w  zabytkowym  budynku  szkoły.  Podstawowy  budżet  na 

funkcjonowanie  szkoły  określiła  jako  wystarczający.  Pan  Wrona  pytał  o  wpływy  z  wynajmu  sali 

gimnastycznej. Pani dyrektor odpowiedziała że właśnie z tych środków sala jest utrzymywana. 

Dyrektor ZEZK, P. Perłowska podkreśliła że cięcia w budżecie jaki zaplanowała na remonty, skutkować będą 

brakiem tych remontów. Problemem dla zakładu jest pośrednictwo w przekazywaniu opłat za dostarczanie 

wody i  odprowadzanie  ścieków do KSWiK oraz  za  odbiór  nieczystości  stałych do BIM-u.  ZEZK musi  co 

miesiąc płacić firmom, podczas nawet gdy mieszkańcy nie płacą. 

Pani  Grażyna  Krakowiak  oznajmiła  że  zaplanowany  budżet  pozwoli  prowadzić  gimnazjum  bez  żadnych 

remontów, chociaż Miasto Kowary mogłoby partycypować również, nawet w niewielkim stopniu w remontach 

obiektów szkolnych. 

Następnie  Dyrektor  Przedszkola  Publicznego,  Pani  Tatowicz  stwierdziła  że  budżet  zapewnia  wszystkie 

wypłaty  dla  pracowników  i  funkcjonowanie  przedszkola,  przy  czym  brak  będzie  środków  na  istotne  dla 

funkcjonowania placówki artykuły typu: kredki, papier, plastelina itp.

Przetrwanie przedszkola jest jednak możliwe.

Ad.  3 Po  omówieniu  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2011  rok, 

członkowie komisji zaopiniowali pozytywnie projekt. (10 za) 1 -wstrzym.)

Ad. 4 Przewodniczący komisji podziękował wszystkim i zakończył posiedzenie. 
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Wnioski Komisji:

1. Komisja Budżetu Planowania i Finansów, pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie w roku 2011. (10 za, 1 wstrzym.)

Protokołowała:                                                                                                                         Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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